
P R O T O K Ó Ł  Nr XLIV/2022
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 31 sierpnia 2022 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 9.30  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 13
Radni nieobecni -  2
Radni nieobecni - Nadzieja Jakubczyk

  Grzegorz Żmijewski
    

Adn. pkt 1. Otwarcia  XLIV  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  dokonał
Przewodniczący Rady Miejskiej – Tomasz Kasprzak, stwierdzając na podstawie listy
obecności quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Powitał Burmistrza,
radnych oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z XLI, XLII i XLIII sesji Rady Miejskiej.
3. Informacja  o  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz

działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie
„Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Sprawozdanie  z  działalności  Przedsiębiorstwa Gospodarki  Komunalnej
sp. z o. o. w Miłomłynie za 2021 r. i pierwszą połowę 2022 r.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcie
nadzorcze.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn
na 2022 r.

8. Przyjęcie  obwieszczenia  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie  w  sprawie
ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
„Wieloletniego programu współpracy Gminy Miłomłyn z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy
z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku  publicznego
i o wolontariacie na lata 2019-2025”.

9. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
10. Wolne wnioski i informacje.
11. Zakończenie obrad sesji. 

Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków.
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Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z XLI, XLII, XLIII sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekty
protokołów  były  dostępne  w  Biurze  Obsługi  Rady,  jak  i  dostępne  na  sesji.
W  związku  z  tym  radni  mogli  się  zapoznać  z  ich  treścią.  Zaproponował
przeprowadzenie oddzielnego głosowania nad każdym z protokołów.

Radni nie zgłosili uwag do protokołów.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne wniosek
o przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady.  

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, „przeciw” 0,  „wstrzymało
się” 0.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 31 sierpnia 2022 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne wniosek
o przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady.  

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, „przeciw” 0,  „wstrzymało
się” 0.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 31 sierpnia 2022 r.
wg załącznika Nr 4 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Następnie  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  imienne  wniosek
o przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady.  

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, „przeciw” 0,  „wstrzymało
się” 0.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 31 sierpnia 2022 r.
wg załącznika Nr 5 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.
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Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.
 

Informacja wg załącznika
Nr 6 do protokołu Nr XLIV/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

W nawiązaniu do przedstawionej  informacji  radny Marek Grzęda zapytał,
gdzie  potencjalny  inwestor  chciałby  wybudować  myjnię  samochodową
w Miłomłynie.  

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,
że  potencjalnemu  inwestorowi  wskazał  trzy  miejsca.  Najbardziej  podobało  się
miejsce,  które  należy  w  tej  chwili  do  PGK  na  rogu  skrzyżowania  ul.  Kolejowej
z ul. Twardą.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono więcej pytań.

Adn. pkt 4. Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej
Sp. z o. o. w Miłomłynie za 2021 r. i pierwszą połowę 2022 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że uzyskał
informację, iż Prezes PGK Sp. z o. o. przebywa na zwolnieniu lekarskim i  w związku
z tym nie mógł przybyć na sesję. W związku z tym ten temat zostanie przeniesiony
na kolejną sesję Rady, kiedy można będzie się z nim spotkać.

Adn.  pkt  5.  Podjęcie uchwały  w  sprawie  wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcie
nadzorcze.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zapytał,  czy  radni  chcą
zabrać głos w tej sprawie.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 2, „wstrzymał się”
1 radny.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 31 sierpnia 2022 r.
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
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w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wniesienia
skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze została podjęta.

Uchwała Nr XLIV/344/2022
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 31 sierpnia 2022 r.
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  na  lata  2022-2035
została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLIV/345/2022
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2022 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 31 sierpnia 2022 r.
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2022 r. została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLIV/346/2022
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

 
Adn. pkt 8. Przyjęcie  obwieszczenia  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie  w  sprawie
ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Wieloletniego
programu  współpracy  Gminy  Miłomłyn  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
podmiotami,  o których mowa w art.  3 ust.  3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2019-2025”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że chodzi
o  kwestię  formalną.  Wymagane  jest,  aby  Rada  przyjęła  takie  obwieszczenie.
Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt  obwieszczenia  pod głosowanie
imienne.

„Za”  przyjęciem  obwieszczenia  głosowało  13  radnych,  „przeciw”
0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 31 sierpnia 2022 r.
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  obwieszczenie  w  sprawie
ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Wieloletniego
programu  współpracy  Gminy  Miłomłyn  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
podmiotami,  o których mowa w art.  3 ust.  3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
o  działalności  pożytku publicznego i  o wolontariacie na lata 2019-2025”  zostało
przyjęte jednogłośnie.

Obwieszczenie
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr XLIV/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.
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Adn. pkt 10. Wolne wnioski i informacje.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  zapytał  Burmistrza,  na  jakim  etapie  jest
temat  doświetlenia  przejścia  dla  pieszych  przy  szkole,  bibliotece  i  sklepie
„Biedronka”  w  Miłomłynie.  Temat  ten  jest  wałkowany  przez  radnego  Piotra
Antoszewskiego od początku bieżącej kadencji.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że przejście
przy  szkole  realizuje  powiat.  Były  tam  problemy,  o  czym  mówił  wcześniej.
Zobowiązał się, że wykona to do 1 września br. Jednak nie będzie wykonane w tym
terminie. Na to zadanie są już odpowiednie pozwolenia. Zadanie to ma wykonać
firma  SETONE  z  Miłomłyna.  Nie  dokonano  jeszcze  podłączenia  się  do  energii
elektrycznej.  Uważa,  że  powinno  to  zostać  wykonane  w  miesiącu  wrześniu.
Natomiast wnioski o dofinansowanie doświetlenia czterech przejść dla pieszych,
które ma wykonać gmina są w ocenie.

Radny  Marek  Grzęda  poinformował,  że  24  września  br.  odbędzie  się
w Majdanach Wielkich uroczystość 700 lecia tej miejscowości. W imieniu sołtysa,
rady sołeckiej  i  swoim zaprosił  wszystkich na  tę imprezę.  Rozpoczęcie  imprezy
odbędzie się o godz. 14.00.  

Radna Alina Król poinformowała, że otrzymała informację od mieszkańców
Karnit, że na drodze gminnej do Zamku w Karnitach właściciel Zamku utrudnia
przejazd  poprzez  postawienie  celowo  doniczek  z  kwiatami.  W  związku  z  tym
zwróciła się z prośbą o sprawdzenie, czy stoją one w pasie drogowym i czy zgodnie
z prawem. Mieszkańcy Karnit pytali  również,  czy będzie robiona i  w jaki sposób
nawierzchnia  drogi  do  Zamku.  Jeżeli  będzie  położona  tylko  nawierzchnia
bitumiczna na płyty, to obawiają się, że to zaraz popęka i nie będzie długotrwałego
efektu.  Ponadto  poinformowała,  iż  mieszkańcy  skarżą  się,  że  na  cmentarzu
w Miłomłynie są zarośnięte groby poniemieckie, często rzucane są na nie śmieci.
W związku z tym zwróciła się z prośbą, by zadbać o te groby.  

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,
że prawdopodobnie chodzi mieszkańcom Karnit o drogę przy jeziorze. Nie był na
tej drodze. Na drogę w Karnitach jest opracowana dokumentacja i gmina będzie
starać się o pozyskanie pieniędzy na realizację tego zadania.  Nie wie,  czy będą
zdjęte płyty z tej  drogi,  czy nie.  Na dzień dzisiejszy trudno mu jest powiedzieć.
Sprawę  uporządkowania  grobów  poniemieckich  na  cmentarzu  w  Miłomłynie
przekaże spółce. Jak nie, to gmina pomoże posprzątać.

Sołtys  Sołectwa  Liksajny,  Pani  Donela  Zegadło  poinformowała,
że przychodzą do niej rodzice z pytaniami, czy nie da się zmienić godzin dowozu
dzieci  do  szkoły.  Rodzice  twierdzą,  że  wyjazd  dzieci  o  godz.  6.30,  to  trochę  za
wcześnie.  Niektóre  z  nich  mają  przebywać  w  szkole  do  godz.  16.00.  Uważają,
że przebywanie małych dzieci  10 godzin poza domem to za długo.  W związku
z tym zapytała Pana Sekretarza, czy można zrobić coś w tej sprawie.

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ryszard  Portka  poinformował,  że  co  roku  jest
zmieniany  dowóz  dzieci.  Są  trzy  kursy  dowozu.  Pierwszy  kurs  zaczyna  się
o  godz.  6³⁰-  6³⁵.  Cyklicznie  co  trzy  lata  dowóz dzieci  jest  zmieniany,  żeby  było
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sprawiedliwie dla wszystkich dzieci w gminie. Obecny tabor nie pozwala na inny
dowóz.  Może zmieni się coś w przyszłości, kiedy zostanie uruchomiony transport
publiczny.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak - jest szansa, że transport
publiczny zostanie uruchomiony, wtedy sytuacja może być inna, także czekamy na
rozstrzygnięcie,  może  się  coś  zmieni.  Natomiast  jak  gmina  ma  realizować,
to w tym roku będzie jak jest, na zmianę nie ma co liczyć.  

Radna Joanna Karabinowska zaprosiła wszystkich na dożynki w Liwie, które
odbędą się 17 września przy świetlicy.  Rozpoczęcie dożynek o godz. 13.00.

Radna  Małgorzata  Düformantel  podziękowała  Burmistrzowi,  zarządcy
MGOK oraz wszystkim pracownikom tut. urzędu za zaangażowanie  w organizację
Dni  Miłomłyna  i  dożynek  gminnych.  Podziękowała  również  sołectwom
za przygotowanie wieńców, stoik i potraw na dożynki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że do Rady
wpłynęły następujące sprawy:

• pismo  do  wiadomości  Rady  w  sprawie  chęci  nabycia  nieruchomości
(działki)  w  miejscowości  Ligi.  Dodał,  iż  Burmistrz  nie  wyraził  zgody  na
sprzedaż tej działki z uwagi na to, że jest ona istotna dla mieszkańców wsi.

• skarga mieszkańca Liwy na obecnego Prezesa PGK Sp. z o. o. w Miłomłynie.
Skargę  tę  przekazał  do  załatwienia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy.
Odpowiedział,  że  kwestie  personalne  i  skargi  na  Prezesa  PGK  należy
kierować  do  Rady  Nadzorczej.  Dodał,  że  poprosił  w  piśmie
o  poinformowanie  go  o  dokonanych  ustaleniach  i  sposobie  załatwienia
skargi.

• rezygnacja Pani Aliny Król z mandatu radnej Rady Miejskiej w Miłomłynie
z  dniem  31.08.br.  w  związku  z  powierzeniem  jej  stanowiska  Dyrektora
Publicznej Szkoły Podstawowej w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  podziękował  radnej  za  współpracę
i życzył jej sukcesów na nowej drodze zawodowej.

Następnie radna Alina Król podziękowała Radzie za współpracę.

Adn. pkt 11. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XLIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Tomasz Kasprzak
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